
SkL-info Brukerdialog 01-24 HA-møte 08.01.24 
 
Godt nyttår alle sammen! 
 
Helhetligplanlegging 
 
Arbeidsgiver kalte inn til et informasjonsmøte 08.01.  angående 
helhetligplanlegging i Brukerkontakt(BK). Dette er en ny måte å styre 
ressursene på i BK. 
 
Vi hadde på forhånd fått en god del tilbakemeldinger fra medlemmer 
på akkurat dette.  
 
SkL var tydelig på at dette burde vi vært informert om tidligere, samt 
vært koblet på prosessen på et tidligere tidspunkt. Det burde 
dessuten vært kjørt som en fullskala pilot, med en evaluering og 
drøfting før det blir vedtatt.  
 
SkL informerte ledelsen om at vi så på dette møte som et rent 
infomøte, og at vi krever drøfting på helhetligplanlegging så snart 
som mulig. 
 
De andre organisasjonene støttet SkL i dette.  
 
Ledelsen vil komme tilbake til et drøftingstidspunkt.  
 
Har dere innspill, så send de til oss som er HTVèr. 
 
Dere kan finne mer informasjon om helhetlig planlegging her: Helhetlig 

planlegging i Calabrio (sharepoint.com) Får å kunne lese alt på siden, må en søke 
om tilgang. Det vil komme opp automatisk om du må søke tilgang. 
 
Vennlig hilsen 
Anne-Marie Bakke og Ronny Rydningen 

https://skatteetaten.sharepoint.com/sites/FAG-Ressursstyring%20Informasjon/SitePages/Helhetlig-planlegging-i-Calabrio---sp%C3%B8rsm%C3%A5l-og-svar.aspx?OR=Teams-HL&CT=1704791728279
https://skatteetaten.sharepoint.com/sites/FAG-Ressursstyring%20Informasjon/SitePages/Helhetlig-planlegging-i-Calabrio---sp%C3%B8rsm%C3%A5l-og-svar.aspx?OR=Teams-HL&CT=1704791728279


 
 


